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Svar på fråga 2024/25:967 av Jennie Nilsson (S) 
Begränsningar av kinesiska lågpriskedjors verksamhet i Sverige 

Jennie Nilsson har frågat mig när jag avser lägga fram en 

proposition om att begränsa kinesiska lågprisbolags verksamhet 

i Sverige.  

Det är viktigt att konsumenter kan känna sig trygga med att 

produkter de köper uppfyller de högt ställda säkerhets- och 

miljökrav som finns reglerade inom EU. Det är även viktigt att 

företag som följer de regelverken har möjlighet att konkurrera 

på lika villkor. Jag och Sara Modig, statssekreterare åt Ebba 

Busch, bjöd in ett antal myndigheter, organisationer och företag 

till ett rundabordssamtal den 5 februari 2025 på temat 

konsumentskydd och konkurrensvillkor när det gäller e-

handelsplattformar. Frågan om hur import från länder utanför 

EU ska hanteras är dock i första hand en fråga som måste 

hanteras gemensamt på EU-nivå. Regeringen välkomnar därför 

det meddelande som kommissionen nyligen lagt fram där 

pågående och planerade åtgärder presenteras. Sverige verkar, 

bl.a. i samarbete med våra nordiska grannländer, för att EU ska 
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stärka sitt arbete för trygga och rättvisa handelsvillkor. Det 

pågår för närvarande inget arbete med att ta fram någon 

proposition om nationell lagstiftning. 

Stockholm den 9 april 2025 

 

 

 

Erik Slottner 
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